
Met enige verbazing lazen wij dat er € 137.000 besteed gaat worden ter bestrijding van de 
eikenprocessierups.
Vorig jaar werd geconstateerd dat deze eikenprocessierups moeilijk te bestrijden was.

Vraag : Kan de wethouder aangeven waarom de extra € 137.000 niet reeds in de begroting van 2020 
zijn opgenomen ?

Na de blamage van vorig jaar was toch al bekend dat er extra maatregelen genomen moesten 
worden. Graag een uitleg.
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